
  
                                                      

 

Det är en trygghet att ha en S-ledd regering i dessa tider då det krävs ökade resurser för 
att hantera pandemin. Regeringen har beslutat om ytterligare tillskott i år på totalt ca 2 
miljarder kr till Västra Götalandsregionen.  

På grund av covid-19 råder det en stor osäkerhet kring statsbidragens utformning, 
eftersom det till en stor del handlar om vilka effekter pandemin kommer att ha på 
hälso- och sjukvården. Ett exempel på det här är statsbidrag för psykisk ohälsa som 
kan komma att ändras på grund av pandemins konsekvenser på den psykiska hälsan. 
Men vi känner oss trygga med att regeringen skjuter till de resurser som krävs. 

Det är svårt för Västra Götalandsregionen att förutspå vilka ytterligare justeringar som 
kan behöva göras för de riktade statsbidragen. Därför förbehåller vi oss rätten att 
återkomma i anslutning till det kommande budgetbeslutet i november med justeringar 
och kompletteringar. 
 

 


